

Dr. Ali Hammoud
CEO of Midas group of companies

## THE STORM YEAR PASSED THE EXPERIENCE ONE IS COMING 200

## "Life is not about waiting for the storm to pass; It is about learning how to dance in the rain"

Vivian Greene

## Dear Midas family,

2022 was the year where we learned how to dance in the rain. The storm was a raging bull, hitting the markets and Midas hardly and bitterly, yet Midas team our bold amazing bull fighters- dealt with the situation, absorbed the shock, worked so hard to make it through and prepare 2023 to be a smoother year regardless of the outside circumstances and/or turbulences.

Now, we are ahead of a new chapter, new 365 chances to experience, new challenges to overcome, and new goals to hit. At the beginning of 2023, we write new resolutions that we both wish and work hard to achieve, with tons of ups and downs to meet.

We wish you, your families, and loved ones a happy year full of new memories to create, and more goals to achieve! Let 2023 be the year of "Standing Still Stronger Than Ever, Prospering Like"



عام العاصفة يمر وحسان وقبت عمام الخبرات عمام الخبرات 2023

د / علي حمود الرئيس التنفيذي لمجموعة شركات ميداس

"لا تتوقف الحياة على انتظار مرور و انتهاء العاصفة إنما يتعلق الأمر بتعلم الرقص تحت المطر"

فيفيان جرين

## عائلة ميداس العزيزة

لقد كان ٢٠٢٢ هو العام الذي تعلمنا فيه الرقص تحت المطر. كانت العاصفة ثورًا هائجا حيث ضربت الأسواق بما في ذلك شركتنا ميداس بشدة لا تحتمل، ومع ذلك، تعامل فريق ميداس مع الموقف، واستوعبوا الصدمة وعملوا بجد لاجتياز ذلك والاستعداد لعام ٢٠٢٣ ليكون عاما أكثر سلاسة بغض النظر عن الظروف الخارجية أو الاضطرابات.

الآن، نحن مقدمون على فصل جديد، و ٣٦٥ فرصة جديدة للتجربة، وتحديات جديدة يجب التغلب عليها، وأهداف جديدة يجب تحقيقها. في مطلع عام ٢٠٢٣، نكتب قرارات جديدة نرغب ونعمل بجد لتحقيقها، في خضم الكثير من النجاحات والإخفاقات التي نواجهنا.

نتمنى لكم ولعائلاتكم وأحبائكم عامًا سعيدًا مليئًا بالذكريات الجديدة والمزيد من الأهداف المحققة! فليكن عام ٣٠٢٣ هو عام النهوض "أقوى من أي وقت مضى، والازدهار كما لم يحدث من قبل".